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1. Mötets öppnande 

Ordförande Jan Amcoff förklarade mötet öppnat. Presentationsrunda.  

2. Föregående mötes protokoll 
Föregående protokoll diskuterades och lades till handlingarna.  

3. Meddelanden 
Göran meddelade att GET under första halvåret passerat 35 000 ordrar från 2 900 
unika användare. SUHF:s arbetsgrupp för geodata har lämnat in en infrastruktur-
ansökan till VR för fortsatt finansiering av GET, där det även söks medel för 
distribution av geodata även från fler myndigheter. Dessutom trycker SUHF på för att 
Lantmäteriet ska utveckla en modell för datadelning för universitet och högskolor inom 
ramen för geodatasamverkan. Tillsammans med Hanna Ridefelt, FoU-samordnare, 
planeras en gemensam uppvaktning av ett eller flera departement för att om möjligt 
lyfta bort licensavgifterna för vår användarkategori. 
 
Jan meddelade att kulturgeografiska inst. rekryterat en doktorand som kommer arbeta 
med fjärranalys i Sydostasien.  



4. Uppföljning SpatiaLABS-licens 

En fråga har uppstått om vem som ska skriva på det nya avtalet med ESRI där 
SpatiaLABS ingår. Sven kommer att skriva på kontraktet. 

5. Uppföljning historiska kartor via CAS 

Cecilia och geobiblioteket fortsätter driva frågan om tillgång till historiska kartor. 
Enlig Göran anser Lantmäteriet att det inte är möjlighet att ge tillgång till innehållet i 
Arken eftersom den innehåller information som är känslig enligt PUL. Cecilia kommer 
att ta upp frågan om tillgång på historiska kartor på ett möte med samtliga svenska 
geobibliotek den kommande veckan, och meddelar UpGIS vad som sägs där.  

6. Internationella GIS-dagen 2013 

UpGIS menar att workshops-varianten av GIS-dag som hållits de senare åren har 
fungerat bra för syftet att sammanföra personer som är intresserade av GIS vid 
universiteten. Till hösten förlägger vi GIS-dagen till arkeologiska institutionen.  

7. Övriga frågor 

Den organisatoriska tillhörigheten för UpGIS diskuterades. Till det hör frågan om hur 
licenshanteringen ska skötas framgent, och om den skulle kunna administreras centralt 
och kanske även finansieras med centrala medel? Enligt Sven är det ovanligt med 
sitelicenser vid UU men det pågår översyner inför 2014. Sven tar med frågan om 
licenshantering för ArcGIS till IT-avdelningen. 

8. Nästa möte 

Datum för nästa möte fastställs via doodle. Preliminärt i september. 
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